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NIEUWSBRIEF - januari 2019 
 

Eerste vergadering 2018  

Woensdagavond was de eerste 

raadsvergadering van 2019.  

Eerst werd de gemeenteraad 

bijgepraat over het onderzoek 

naar de gevolgen, kosten en de 

mogelijkheden van het sluiten 

van de REC. Wie heeft de be-

voegdheid om te sluiten? De ge-

meente in ieder geval niet, ook 

als het gaat om de volksgezond-

heid is de provincie de overheid 

die dat eventueel zou kunnen, 

tenminste als de REC zich niet 

aan wet- en regelgeving houd. 

In maart zal naar verwachting 

het eindrapport klaar zijn. Wordt 

vervolgd dus.  

Op de raadsagenda stonden 

geen grote onderwerpen die 

veel discussie opleverden.  

Het gemeentelijk rioleringsplan, 

de aanpassing van de OZB-

percentages, de kaderbrief van de 

Veiligheidsregio en het experi-

ment centraal tellen van de stem-

men bij de komende verkiezingen 

dit jaar werden door de raad aan-

genomen. Alle vier de voorstellen 

werden gesteund door de PvdA-

fractie. 

Een motie van GroenLinks over 

plaatsing van compostbakken in 

de wijken is aangehouden. Reden 

is dat het college nog onderzoek 

doet naar 100% circulair en dat 

de gemeente binnenkort al com-

postbakken beschikbaar stelt aan 

de inwoners.  

Sjantermiddag 10 februari      

 

Op zondag 10 februari 2019 bent u welkom op 
de Sjantermiddag! 

 
Hoe laat?:  14:00 tot 17:00  

Waar?:  in de Lichtboei 
 

Kom praten met de sociale en culturele doeners van onze 

gemeente! Het eerste drankje is van ons! 

Met: 

Lutz Jacobi, Wiebe van Dijk en sprekers over de mooie 

initiatieven Nieuw Zuid, jongeren/ouderenwerk en het 

nieuwe cultureel centrum. 
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REC: Het ding moet het gewoon doen!     - Welmoed Konst 

De REC. Het blijft onderwerp van 

gesprek in onze raad en dat gaat 

zo snel niet veranderen. Ook 

binnen de fractie levert dit ge-

noeg gespreksstof op, maar we 

zijn het over één ding eens:  

Het ding moet het gewoon 

doen.  

 

Een paar maanden geleden heb-

ben we een motie aangenomen 

waarin de gevolgen van de REC 

worden onderzocht. Daarmee 

wordt duidelijk wat het gaat kos-

ten, maar ook wat de procedure 

is om de REC te sluiten. Zo ver-

wachten wij een beeld te krijgen 

van hoeveel zeggenschap we in 

dit dossier precies hebben.  

 

Voorafgaand aan de vorige 

raadsvergadering kregen we de 

tussenevaluatie gepresen-

teerd  en die maakte al een 

beetje duidelijk waar de be-

voegdheden liggen: het besluit 

om de REC permanent te sluiten 

kan alleen bij Omrin zelf van-

daan komen. Vervolgens moet 

het ook goedgekeurd worden 

door een aantal instanties 

(waaronder de aandeelhouders 

en de raad van commissaris-

sen). Als raad hebben we hier 

dus niet echt veel macht.  

 

En de volksgezondheid? Die 

wordt gecontroleerd door de 

FUMO, en dus ook de provincie. 

 

Wat kunnen we wel? Erop aan-

dringen dat de afvaloven het 

naar behoren doet. Daarin wil 

Omrin ook meegaan, zo bleek 

uit een gesprek tussen Wel-

moed Konst en de heer Ver-

nooij. Omrin wil namelijk ook 

niets liever dan dat de afval-

oven het doet. De motie die wij 

indienden bij het spoeddebat op 

6 oktober jl. (en die unaniem 

aangenomen werd) opende de 

ogen bij Omrin. Zij hadden nu 

goed door dat het menens is, 

en dat we de vele storingen he-

lemaal zat zijn.  

Beste Rooie Ouwe Seunen,  

 

De eerste nieuwsbrief van 2019 

ligt weer voor jullie en laat ik 

beginnen, ook al “hoort” het vol-

gens de regels niet meer, jullie 

een gezond en goed 2019 toe te 

wensen! 

 

Zo de kop is er af, de eerste 

commissie- en raadsvergadering 

zit er weer op dus alles lijkt weer 

normaal. De Provinciale Staten 

en Wetterskip verkiezingen 

staan voor de deur en in mei 

mogen wij naar de stembus voor 

Europa. Laten wij eerst dicht bij 

huis blijven en ons best doen om 

Dat is hoe je voor verandering 

kunt zorgen. Niet door onmoge-

lijke dingen te eisen (zoals 

GroenLinks en de Wad’n Partij 

nog wel eens doen), maar door 

reëel te blijven en in gesprek te 

gaan. Want laten we wel wezen, 

de REC zal niet zomaar gesloten 

worden. En wanneer dit wel ge-

beurd, dan leidt dit tot een hoop 

consequenties. Welke gevolgen 

het sluiten precies heeft, moet 

nog blijken. Uit de tussenevalu-

atie bleek dat de gevolgen mo-

gelijk vergaand en niet mals 

zijn. De vraag is of we dat moe-

ten willen. Als fractie wachten 

we het eindrapport af, dat is er 

naar verwachting in maart 

2019. 

zou het zo maar kunnen. Wie A 

zegt moet ook voor B gaan, wij 

gaan het zien. 

 

Maar voor het zover is gaan wij 

op 10 februari onze Sjantermid-

dag weer organiseren in de 

Lichtboei van 14:00 – 17:00. 

Wij hebben een mooi program-

ma en hopen dat velen van jul-

lie er bij zijn.  

 

Wij zien jullie hopelijk op  

10 februari in de Lichtboei! 

 

Namens het bestuur, 

 

Willem de Graaf 

Afdelingsvoorzitter aan het woord      - Willem de Graaf 

een goede uitslag in Fryslân te 

behalen. In de vorige nieuws-

brief staat dat Hein (nr 17), 

Ron  (nr 39) en ondergetekende 

(nr 11) op respectievelijk de 

lijst van het Wetterskip en Pro-

vinciale Staten staan.  

Ik heb mij kandidaat gesteld 

om mee te kunnen praten en 

wellicht beslissen over zaken 

die ons als PvdA aan het hart 

gaan en natuurlijk als het nodig 

is voor Harlingen op te komen. 

Doordat ik op nummer 11 sta, 

loop ik de kans om statenlid te 

worden. Wanneer wij het in de 

provincie even goed doen als bij 

de gemeenteraad verkiezingen 

BELANGRIJKE DATA  

4 februari 2019   - Fractievergadering, Het Vierkant 

10 februari 2019   - Sjantermiddag, de Lichtboei 

6 februari 2019   - Raadscommissie, Stadhuis 

25 februari 2019   - Fractievergadering, Het Vierkant 

27 februari 2019   - Raadsvergadering, Stadhuis 
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